
 
 

Protokoll NNFK styrelsemöte 2024-05-07 
 
Närvarande: Jone Johnsson, Kerstin Frändegård, Maria Köhler, Jimmy Börjesson, Viktor 
Thorn, Elin Eriksson, Richard Brännström, Helga Fredholm under punkt 6, Stina Moberg 
under punkt 7, Conny Åström och Fredrik Ekedahl under punkt 8 
 
§1.  Mötet öppnas 
Ordförande Jone Johnsson 
 
§2.  Val av sekreterare 
Lena Larsson 
 
§3.  Val av en justerare 
Richard Brännström 
 
§4.  Godkännande av dagordning 
Dagordningen godkännes 
 
§5.  Föregående protokoll 

- Förändring av hemsidan. Kommer att komma igång under sommaren. KVARSTÅR 
- Jone har fått svar från Jägareförbundet att vi kan söka aktivitetsbidrag från dem 

utöver de tidsramar som är satta. 
- Lena har varit i kontakt med ABF som återkommer i frågan om de skulle kunna hjälpa 

till med medel för en ev. studiecirkel/dressyromgång i Dillehallen. KVARSTÅR 
- Enkät till medlemmarna för att undersöka åsikter och önskemål runt klubbens 

verksamhet KVARSTÅR 
- Angående återbetalning av startavgifter får den text /info som finns i lathunden stå 

kvar som den är med ett tillägg då vi behöver underlag för bokföringen. Elin ser till 
att texten kommer ut på hemsidan. 

- Fredrik Ekedahl har representerat klubben i möte med Jägareförbundets 
Jaktvårdskonsulent angående avlysningar, lottningssystem, hundträning osv. Fler 
möten planeras. 

- Ingen vårträning i klubbens regi i år pga. tidsbrist. 
- Kerstin representerar klubben på årsmöteshelgen i Sundsvall 
- BESLUT att de ripor som skyttarna fäller i fortsättningen kommer att tillfalla klubben. 

Detta pga. brist på apportripor. 
 
§6.  Ekonomi 

- Helga går igenom det ekonomiska läget och poängterar att vid nästa möte är fler 
prov redovisade och det då är lättare att säga hur vi ligger till resultatmässigt. 

- Fel summa är angiven i lathunden när det gäller domararvode. Vi kommer att lägga 
en länk till FA på hemsidan och i lathunden för att kunna ta del av deras 



uppdateringar. Detta kommer att tas upp på nästa avstämningsmöte med 
provledningarna. 

 
 
§7. Sponsorgruppen 

- Caroline Öberg har tackat ja till att ingå i Sponsorgruppen. Vi söker nu en 
lotteriansvarig. Kerstin frågar Norbeth om hon kan tänka sig att administrera 
lotterierna. 

- Stina Moberg informerar om Sponsorgruppens jobb. 
- Gamla sponsorer ligger på hemsidan. Sandra pratar med Martina om det så att rätt 

sponsoret läggs ut. 
- Diskussion runt olika former av sponsring till i första hand SM/Fjällpokal. Behöver 

inte vara foder. Stina har pratat med Trångsvikens chark om sponsring men ej fått 
svar ännu. Förslag på Hede Kött & Chark, Design by Idun osv som alternativ. 

- Jone har kontakt med Interjakt angående en mer långvarig sponsring. 
Ammunition, att kunna köpa större lotteripriser till inköpspris (då Richard 
Brännström skänkt pengar till klubben) föreslås. 

- Elin har länk till arbetsdokument för Sponsorgruppen.  
 
§8.  Renmarksutredningen / Gruppen för Fjälljakten 

- Conny och Fredrik informerar omkring det remissvar som NNFK kommer att lämna 
gällande Renmarksutredningen.  

- Diskussion runt remissvarets innehåll vilket är ett gediget arbete av gruppen. 
- Richard och Kerstin tar upp frågan om de andra lokalklubbarna och rasklubbarna 

kommer att lämna in remissvar på det kommande årsmötet i Sundsvall. 
- Deadline för inlämnande av remissvar är 10 juni. 
- Alla remissvar är offentliga dokument och kommer att finnas på 

regeringen.se/remissvar 
- Gruppen för Fjälljakten återkommer med ett slutligt remissvar till styrelsen inom 2v. 

 
§9.  Marker 
Ansökningar om marker inför höstens prov och träningar är inskickade och svar väntas 
omkring v. 22 
 
§10. Verksamhet/planerad verksamhet 
Prov 

- Maria skickar ut planeringsdokument för höstens prov så att vi kan börja att tillsätta 
provledningar till de prov som inte är bemannnade. 

- Diskussion runt faddersystem för kommissarier 
Utställningar 

- Caroline Öberg ansvarar för utställningen på Västgårds.  
Kerstin kollar om vi kan flytta datum för utställningen till söndagen då det inte finns 
plats för oss på lördagen. 

Klubbdagen 
BESLUT att klubbdagen förläggs till Fröjdholmen.  
En grupp som jobbar med detta är tillsatt. Kerstin (sammankallande), Viktor, Linnea och Jone 
 



§11. Övrigt 
Inga övriga frågor 
 
§12. Tid för nästa möte 
Måndag 3/6 19.00 
 
§13. Mötet avslutas 
Ordförande avslutar mötet 
 
 
Digital justering 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Jone Johnsson, ordförande  Richard Brännström, justerare 
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